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To: EES EEGivm. nl]
From:

Sent: Thur 2/4/2021 1:59:11 PM

Subject: RE: Antw: Terugkoppeling Bestuurlijk overleg PG d.d. 14-01-2021 --> vraag van in je cc map

Received: Thur 2/4/2021 1:59:11 PM

Misschien goed om ook met |EXER] te sparren, ik sprak hem laatst en hij had slimme ideeé&n over hoe we ons

zouden kunnen positioneren,

Groet EEE

ero: EEC] REE] EKER rv

Sent: donderdag 4 februari 2021 14:41

To: FES ERE) EE rv.

Subject: FW: Antw: Terugkoppeling Bestuurlijk overleg PG d.d. 14-01-2021 --> vraag van kad in je cc map

Hoi ik begreep vanBEde cc-berichten bij jou ook in een andere map eindige daar even een

berichtje dat in die map een mail van zit (zie onder) met een vraag aan jou en Ik 2 5.1.20
morgen wijzen.

Groeten,

Sent: woensdag 3 februari 2021 09:52

>; < rivm.nl>

< rivm.nl>;

Dani JER cor deze update; dit lijkt mij heel passend gezien belang en omvang. En heel fijn dat dit wil en

kan doen; stel ik wel; dezelfde vraag als bij dat betekent dan ook dat [EEL hier echt de tijd voor kan

vrijmaken en zeer goed door de achterban bediend wordt voor deze taak en verantwoordelijkheid (maar ik weet dat

Subject: RE: Antw: Terugkoppeling Bestuurlijk overleg PG d.d. 14-01-2021

dat onze gewone manier van werken is gelukkig
*

1).

En ik hoor graag even het expliciete akkoord van voor dit voorstel.

Met die voorwaarden ben ik van harte akkoord.

Bin
Met vriendelijke groeten,

5.1.2e 5.1.2e

9.1.26

Rijksinstituut voor Volksgezondheid en Milieu

Antonie van Leeuwenhoeklaan 9 | Postbus 1 | 3720 BA Bilthoven

RIVM De zorg voor morgen begint vandaag

Sent: dinsdag 2 februari 2021 20:29

To: BES BEY < A.
s12e] 5.1.2e rivm.nl>; RN ERY

Cc: EOE
5.12

a @rivm.nl>; < a

Subject: RE: Antw: Terugkoppeling Bestuurlijk overleg PG d.d. 14-01-2021

Beste [EXE en anderen,



1115481

Het governance traject en de uitkomst van onderstaande mailwisseling heb ik besproken in het MT CIb. In de

nieuwe opdrachtformulering van VWS is het governance traject versmald naar 2 hoofdonderwerpen. Het traject

landelijke aansturing bij A-ziektes kan een enorme impact hebben op de inrichting van de infectieziektebestrijding
in Nederland en de rol van het LCI en CIb - zeker met de huidige druk die erop zit richting kabinetsformatie.

Hoewel kennis van de verschillende domeinen heel mooi samen komen bij ESE pleiten wij — gezien het belang en

de potentiele impa oor twee RIVM vertegenwoordigers in de begeleidingscommissie. Voor governance

infectieziekten wilEAELEY graag deelnemen.

Ik heb met en EAPEh jer telefonisch al even over gesproken.

Ik hoor graag of we dit aan VWS kunnen voorstellen, als we later deze week ook met een RIVM reactie komen op

de opdrachtformulering.

Groeten, [EXE

ne
RIVM | Centrum Infectieziektebestrijding (CIb)
Antonie van Leeuwenhoeklaan 9 | 3721 MA Bilthoven / Postbus 1 | 3720 BA Bilthoven

Werkdagen:

Sent: dinsdag 19 januari 2021 16:53

@rivm.nl>; rivm.ni>; RE EEE rivm.ni>; [ENE
@rivm.n!>; [EKER CRE rivm.n!>; [ERIE NR EXE rivm.nl>

Subject: RE: Antw: Terugkoppeling Bestuurlijk overleg PG d.d. 14-01-2021

pan ERE voor je reactie. lk heb al me esproken daar waar nodig/nuttig we samen kunnen optrekken. We zullen een goede

brede interne structuur opzetten om o goed mogelijk te voeden. \en uiteraard nemen we DR daarin mee.

BER vice nog met jou bespreken of het demissionaire kabinet hier eventueel nog roet in het eten kan gooien. M.a.w. moeten

we hier wel veel effort in stoppen. Maar ik bedacht me later dat VWS hier geen blijk van gaf, zij willen dit wel gewoon doorzetten

voor input bij de kabinetsformatie. We zullen hierop zeker vinger aan de pols houden.

Met hartelijke groet,

Rijksinstituut voor Volksgezondheid en Milieu

5.1.2e

Postbus 1, 3720 BA Bilthoven

rrom: [IE BE) rivm.nl>

Sent: dinsdag 19 januari 2021 13:57

orm. IEE ESCEES

Subject: RE: Antw: Terugkoppeling Bestuurlijk overleg PG d.d. 14-01-2021



1115481

Dank voor mij meenemen in deze update en gedachtenwisseling. Fijn en passend gezien zijn ervaring, huidige rol

en andere huidige/toekomstige rol en kennis van tenmins e domeinen ois Bez taak en

verantwoordelijkheid pakt. Uit je mail blijkt datje dat wit on ook dat je denkt datje daar voldoende tijd in

agenda en hoofd weet te vinden.

Dat is natuurlijk wel een echte voorwaarde want we moeten hier niet alleen aan tafel zitten, maar ook inbreng
hebben.

Verder vraagt dat van anderen zoals [NEE da deze proactief en reactief, dus gevraagd en

ongevraagd gevoed en voorbereid wordt. (en dat jullie ook edenken hoe ik/DR goed mee denkt en wordt

geinformeerd).

Als we denken dat aan deze voorwaarden goed voldaan kan worden, dan ben ik erg enthousiast alsghEd deze

inderdaad pakt.

Hgr

Met vriendelijke groeten,

5.1.2e oy
v.10

Rijksinstituut voor Volksgezondheid en Milieu

Antonie van Leeuwenhoeklaan 9 | Postbus 1 | 3720 BA Bilthoven

.

rivm.nl

http://www.rivm.nl

RIVM De zorg voor morgen begint vandaag

Sent: dinsdag 19 januari 2021 12:39

vm;ENE
@rivm.nl>

Subject: RE: Antw: Terugkoppeling Bestuurlijk overleg PG d.d. 14-01-2021

EensEREddat is voor mij de iets minder bekende tak dus dat moeten we even zien te ondervangen maar dat komt goed. Groet,

rivm.nl>

@rivm.nl>

Onderwerp: RE: Antw: Terugkoppeling Bestuurlijk overleg PG d.d. 14-01-2021

HoiEa
Goed voorstel en de juiste man lijkt me. Als het niet past in alle drukte kan hier een rol pakken.
En vergeet ajb niet de wettelijke taak van de crisisbeheersing mee te nemen die bij Veiligheid ligt belegd (domein

V&Z): ondersteuning bij gezondheidsonderzoek na rampen (GOR) en psychosociale hulpverlening.
Groetend

RIVM Medische Milieukunde, Nazorg en Security

3720 BA Bilthoven



1115481

Bz.vz2l| rivn.n>

Sent: dinsdag 19 januari 2021 12:29

JE oi. >; EXED] GE IEEE iv. >; EXE EXER
@rivm.nl>

B cic ERFERNMsize [siz rivet NED IERIE rum. ERED
@rivm.nl>

Subject: Antw: Terugkoppeling Bestuurlijk overleg PG d.d. 14-01-2021

Ha collega’s, ik heb het er net met |EEE over gehad en ik wil het wel doen als jullie ook denken dat dat verstandig is. Ik kan mijn

best doen zowel Cib, DVP en V&Z-belangen (die laatste ook samen met CRIPL te behartigen en ook voor het CvB lijkt

het me nuttig als ik dit ga doen. Belang voor het RIVM om goed aangehaakt te zijn op dit traject lijkt me groot. Hoor graag. Dank en

groet ES

van: [EXEC SE IEENEXECNHECKEC«iv. >
Datum: 19 januari 2021 om 11:53:42 CET

Aan: (EU
A. 1. rivm.nl>,

CC: EAR iy A. A. rivm.nl>, BEES

Onderwerp: FW: Terugkoppeling Bestuurlijk overleg PG d.d. 14-01-2021

Prioriteit: Hoog

@rivm.nl>

G rivm.nl>, [EXE

lk heb net gesproken met VWS over onderstaande. Omdat de opdracht m.b.t. governance PG er iets anders uit komt te zien dan

eerst voorgesteld, wil VWS een bestuurlijke afvaardiging en een ambtelijke werkgroep. In de werkgroep kunnen zoals eerder

voorgesteld deelnemen. In de bestuurlijke groep denkt VWS aan centrumhoofdniveau (vergelijkbaar

met DPG niveau). Ze stellen zelf voor. Ze willen iemand die iets van infectieziekten weet, maar ook de bredere PG.

Ik kan de voorstellen datfff geen tijd heeft en dat we dan misschien liever een CH van Clb afvaardigen? Ik heb bij VWS

aangegeven dat het ook een afdlingshoofd kan worden, gezien de drukte bij Clb op dit moment. lk hoor graag wie ik hiervoor kan

voordragen bij VWS. We moeten zelf goed de link naar de bredere PG (niet alleen infectieziekten) en koude//warme fase goed

bewaken,

Er zal ook een bestuurlijk overleg op DG-niveau klomen, daarvoor wordt [ff uitgenodigd.
Met hartelijke groet,

Rijksinstituut voor

EE
en Milieu

Postbus 1, 3720 BA Bilthoven

Sent: vrijdag 15 januari 2021 19:45

Drivm.nl>

@ rivm.ni>; [Ed aE <| rivm.nl>

Subject: Terugkoppeling Bestuurlijk overleg PG d.d. 14-01-2021



1115481

Beste allen,

Onderstaand mijn terugkoppeling van het BOPG gisteren. Hugo de Jonge (hoewel zijn aanwezigheid gepland was) gooide de

agenda lekker om, waardoor lang niet alle agendapunten goed aan bod kwamen. De RIVM inbreng was daarom summierder dan

voorbereid. Er zijn wel goede vervolgafspraken gemaakt, waarin de door ons voorbereidde aandachtspunten nog goed van pas

gaan komen. Het verslag volgt.

Covid-19 strategie: bestuurlijke betrokkenheid

+ Eris een gesprek geweest met Hugo de Jonge in de BacPG. Hugo benadrukt dat centrale aansturing in een crisis nu

eenmaal het beste werkt. Terwijl zowel de landelijke overheid als de regionale GGD’en zwaar leunen op de bestuurders. Er

zijn afspraken gemaakt over betere communicatie tussen de partijen. Tegelijkertijd zullen bestuurders zich inzetten voor

betere naleving van de quarantaineplicht, meer vaccinatiebereidheid en aandacht voor nazorg.

Verdringing reguliere (jeugdgezondheidszorg) taken

* AEF heeft hun onderzoek aan de hand van bijgevoegde sheet toegelicht. Geen ruimte voor vragen/opmerkingen.
wellicht kan je zelf nog jullie punt over prioritering m.b.t. RVP als landelijke beslissing terugkoppelen aan AEF als reactie op

het rapport.
.

is 28
meldde dat er gewerkt wordt aan een propositie/ manifest t.b.v. de coalitie-

onderhandelingen waarin aandacht wordt gevraagd voor herwaardering van de JGZ als basiszorg. Manifest wordt opgesteld

door BacPG i.s.m. 0.a. GGDGHORNL, Actiz, NCJ, AJN.

Governance binnen de wet Publieke Gezondheid

* Het gesprek werd door Hugo de Jonge toegespitst op een aantal vragen die in de evaluatie aan bod zouden moeten

komen. Hij merkte daarbij op dat evalueren ten tijde van een crisis niet goed is, je moet afstand kunnen nemen. Toch moet

dit doorgang vinden om in elk geval voor de kabinetsformatie een voorstel klaar te hebben.

0 Hoe denken we qua aansturing een A-ziekte crisis het beste het hoofd te kunnen bieden?

0 Welke mate van regionale inbedding van GGD’en is nodig het werk goed te kunnen uitvoeren?

0 Kan de rol van de GGD’en opgenomen worden in de beweging rond de Zorg van de toekomst?

* De huidige opdrachtformulering (zoals bij de stukken zat) is nog te beperkt. Je moet niet alleen willen kijken naar

knelpunten en verbeterpunten, maar cok wat wel goed gaat en wat er nodig is. Zo is bijvoorbeeld regionale uitvoeringskracht

heel belangrijk, kennis van regionale infrastructuur en communicatielijnen is essentieel. Ook moet de breedte van PG er in

terug komen, wat is functioneel in de koude en de warme fase. Uitgangspunt moet zijn de versterking van het publieke

gezondheidsstelsel en watje daarin wil bereiken.

+ Afspraak: VWS legt een aangepast voorstel voor opdrachtomschrijving voor aan deze groep, inclusief gewenst profiel voor

samenstelling van de werkgroep. VWS denkt aan niveau DPG en bestuurder. (Noort EXER: tussen VWS en RIVM is al

contact geweest over afvaardiging in de werkgroep, evt. opnieuw bekijken.) Tot eind april zal een reeks ambtelijke en

bestuurlijke gesprekken ingepland worden om het goede gesprek te kunnen voeren over de governance.

Rondvraag
.EEE i graag voor eind 2021 de toestemmingsverklaring opgenomen hebben in het RVP. Hij vraagt aandacht

voor de gezamenlijke verantwoordelijkheid hierin. Wellicht kan meegelift worden op de versnelling die ingezet is m.h.t. de

COVID-registratie.

Met hartelijke groet,

Rijksinstituut voor

et
en Milieu

Postbus 1, 3720 BA Bilthoven



1115481

Tel.nr:

Mob.nr

E-mail:


